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Město Jílové

Mírové nám. 280, 407 01 Jílové
tel.č.: 412 557 711 | e-mail: podatelna@mujilove.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 10. mimořádné Zastupitelstva města Jílové

konané dne 30. 1. 2024 v Jílovský zámek - velký sál, Mírové nám. 39, Jílové od 16:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na městském úřadě.

Doba jednání: 16:00 - 16:41
Přítomno: 12 členů ZMJ

Omluveni: Ing. Olga Hrebičková, Mgr. Markéta Kácová, p. Luděk Kulhánek, Bc. Milan
Tejmer, Bc. Petra Kopecká

Neomluveni: -
Předsedající: Ing. Kateřina Sýkorová
Zapisovatel: Eva Černá
Ověřovatelé zápisu: p. Pavel Váňo, Mgr. Lubomír Michalec

1. Zahájení, schválení programu

Zahájení

Zasedání ZMJ zahájila v 16:00 hodin starostka města, Ing. Kateřina Sýkorová. Konstatovala, že dle prezenční
listiny (příloha č. 1) je přítomno 12 členů Zastupitelstva města Jílové a zastupitelstvo je usnášeníschopné.
Omluveni jsou Ing. Olga Hrebičková, Luděk Kulhánek, Mgr. Markéta Kácová, Bc. Petra Kopecká a Bc. Milan
Tejmer.

 

Schválení programu 10. mimořádného zasedání ZMJ

Program obdrželi zastupitelé společně s pozvánkou:

1. Zahájení, schválení programu
2. Volba ověřovatelů, schválení zápisu
3. Interpelace
4. Veřejné zakázky
   4.1. Žádost o dotaci – Sociální zařízení a mobiliář pro turistické cíle v Jílovém
5. Nemovitosti, pozemky, bytové a nebytové prostory
   5.1. Havarijní oprava střechy Bytového domu Jílové, ul. Nová č.p. 183-186
6. Různé
   6.1. Program 2024 - Nákup nové CAS pro JSDH Jílové
   6.2. Program 2024 – Podpora obecní nebo městské policie
7. Diskuse
8. Závěr

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Jílové  

A) schvaluje program 10. zasedání Zastupitelstva města Jílové dne 30.01.2024
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Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 240/2024/Z bylo schváleno.

2. Volba ověřovatelů, schválení zápisu
blok 2-1

Volba ověřovatelů zápisu z 10. mimořádného zasedání ZMJ dne 30.01.2024

Jako ověřovatelé se přihlásili p. Pavel Váňo a Mgr. Lubomír Michalec.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Jílové  

A)  určuje ověřovateli zápisu z 10. zasedání Zastupitelstva města Jílové konaného dne 30.01.2024:
p. Pavla Váňa a  Mgr. Lubomíra Michalce

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 241/2024/Z bylo schváleno.

blok 2-2

Schválení Zápisu z 9. zasedání Zastupitelstva města Jílové ze dne 05.12.2023

Zápis z 9.  ZMJ je součástí podkladů zasedání.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Jílové  

A) schvaluje zápis z 9. zasedání Zastupitelstva města Jílové konaného dne 05.12.2023

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 242/2024/Z bylo schváleno.

3. Interpelace

Bez příspěvků.

4. Veřejné zakázky

4.1. Žádost o dotaci – Sociální zařízení a mobiliář pro turistické cíle v Jílovém

Důvodová zpráva:

Hlavním cílem a smyslem tohoto dotačního programu je podpora rozvoje doprovodné turistické infrastruktury
na území Ústeckého kraje, rozvoj turistické nabídky a zkvalitnění poskytovaných služeb pro návštěvníky.

Mezi významné turistické cíle našeho města patří  kromě rozhledny na Děčínském Sněžníku také Jílovský
zámek a jeho přilehlý park, který je hojně navštěvován všemi generacemi.  Nabízí  prostor pro odpočinek
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i  vzájemná setkávání. V roce 2023 jsme do jeho prostor pořídili  díky podpoře Ústeckého kraje kamerový
systém, abychom zvýšili bezpečnost a eliminovali projevy vandalismu. Rádi bychom umístili do zámeckého
parku veřejnou toaletu  (Smart  WC),  která  by  návštěvníkům poskytovala  zázemí  v  případě  nutnosti,  bez
závislosti na provozní době Jílovského zámku (obřadní síň, knihovna, sály, aj.) a zároveň esteticky nenarušovala
ráz okolí.

Areál Jílovského zámku je využíván i pro veřejné městské akce různého charakteru, kterých se účastní leckdy
i lidé z celého regionu či návštěvníci, kteří zde tráví dovolenou. Kapacita toalet na Jílovském zámku je v těchto
případech mnohdy nedostačující. Dále bychom zde pro návštěvníky chtěli doplnit mobiliář o stojany na kola a
turistické ukazatele pro lepší orientaci návštěvníků v areálu.

V  současné  době  město  buduje  Sportovně  rekreační  areál  Kamenná,  který  by  měl  svým návštěvníkům
nabídnout prostor pro relaxaci, sportovní vyžití, kulturně-společenské akce či pouze shledávání. Věříme, že
se  brzy  stane  dalším  vyhledávaným  turistickým  cílem,  protože  nabídne  pohled  do  širokého  okolí  –
stolovou horu s rozhlednou (Děčínský Sněžník), vrcholky, lesy (CHKO Labské pískovce, České středohoří).

Vzhledem k rozsáhlosti a finanční náročnosti projektu, byla realizace rozdělena do několika etap. V létě roku
2024 by měla být dokončena první a druhá etapa, tj. ukončeny by měly být hlavní zemní práce a terénní
úpravy, dokončeny by měly být stavební objekty: altán a zpevněná plocha pro mládež, altán a zpevněná plocha
pro seniory, otevřený amfiteátr, piknik zóna, in–line dráha, výběh pro psy, cesty, chodníky, vyhlídky, veřejné
osvětlení, inženýrské sítě, zeleň, parkovací plochy v přilehlých ulicích.

Sociální zařízení pro sportoviště a návštěvníky bude součástí až čtvrté etapy výstavby.

Chtěli bychom pořídit do prostoru areálu veřejné Smart WC, které by mohlo být jeho součástí i nadále a
umožnilo  návštěvníkům využít  jeho  služby  nepřetržitě,  jelikož  areál  bude  z  velké  části  otevřený  (pouze
sportoviště budou oplocená). Areál by měl uspokojit všechny generace, a především potřeby aktivních turistů a
sportovců. Chtěli bychom doplnit prostor i dalším mobiliářem – několik laviček, odpadkové koše, nabíječku
na elektrokola, stojany na kola a informační tabule. 

V blízkosti významného turistického cíle, Rozhledny Sněžník, bychom chtěli umístit dvě mobilní WC zařízení
na viditelném místě a nabídnout tak hygienické zázemí pro návštěvníky turistické stezky „Hřebenovka“, čímž
bychom zamezili znečišťování přírody minimálně v okolí Děčínského Sněžníku. V této lokalitě bychom doplnili
i stojany na kola pro cyklisty a odpadkový koš.

V současné době je nedostatek veřejných toalet značným problémem při jakýchkoli  návštěvách turisticky
atraktivních míst. Stává se tak, že si návštěvníci ulevují „kde to jde“.

Rádi bychom také návštěvníkům nabídli hygienické zázemí a zamezili tak znečišťování naší obce. Realizací
projektu dojde ke zkvalitnění poskytovaných služeb pro návštěvníky, kteří zavítají do našeho města v rámci
návštěvy Ústeckého kraje. Rozšířením nabídky turistických cílů v našem městě o Sportovně rekreační areál
Park Kamenná, můžeme nabídnout pestřejší vyžití při trávení dovolené, volného času, a to pro celou rodinu.
Věříme, že turisté, kteří navštíví Historická zastavení v obci, nebo Hřebenovku, která prochází městskou částí
na  Sněžníku,  rádi  zavítají  do  zámeckého  parku  nebo  využijí  prostory  nově  vybudovaného  sportovně
rekreačního areálu.

Stanovisko MST:

Místostarostka  doporučuje  podat  žádost  dle  vyhlášené  výzvy  k  využití  dotačního  titulu,  který  by  mohl
poskytnout až 70 % finančních prostředků, respektive dotaci v maximální výši 2 mil. Kč.

Doporučuje navržená usnesení schválit.

Diskuze:
Ing. Sýkorová - shrnula obsah důvodové zprávy.
Mgr. Hloušková - upřesnila, že se jedná o dva typy toalet. Tzv. chytré WC by se instalovalo v areálu zámku a

ve  sportovním  areálu.  Smart  WC  jsou  připojena  k  elektrické  energii  prostřednictvím
sloupů veřejného osvětlení,  jejich nádrže jsou instalovány v zemi.  V případě rozhledny
Sněžník nelze nádrže zapustit do země, a je zde problém s napojením na elektřinu, proto se
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zde počítá s novým, esteticky zdařilým typem klasického mobilního WC. 
Ing. Kalous - dotaz kdo je na Sněžníku vlastník pozemku, na kterém se s instalací počítá.
Ing. Sýkorová - vlastníkem jsou Lesy ČR. Na proběhlém místním šetření byla městem navržena k umístění

WC parkovací  plocha pod rozhlednou,  zástupci  Lesů ČR navrhli  více chráněný prostor
u velkých kamenů, který je vhodnější i s ohledem na klimatické podmínky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Jílové  

A) bere na vědomí informace k vyhlášenému dotačnímu programu Ústeckého kraje "Podpora rozvoje
infrastruktury cestovního ruchu v Ústeckém kraji 2024"

B)  schvaluje  podání  žádosti  k  čerpání  finančních  prostředků  z  dotační  výzvy  "Podpora  rozvoje
infrastruktury cestovního ruchu v Ústeckém kraji 2024", na pořízení sociálního zařízení a dalšího mobiliáře
do areálu Jílovského zámku, do Sportovně rekreačního areálu Park Kamenná a k rozhledně na Sněžníku, a
závazek  spolufinancování  projektu  v  minimální  výši  30%  dle  poskytnuté  dotace  a  udržitelnosti
projektu min. 3 roky dle podmínek poskytnutí dotace

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 243/2024/Z bylo schváleno.

5. Nemovitosti, pozemky, bytové a nebytové prostory

5.1. Havarijní oprava střechy Bytového domu Jílové, ul. Nová č.p. 183-186
blok 5.1-1

Důvodová zpráva:

Město Jílové, jako vlastník bytového domu Nová 183-186, 405 02 Jílové - Martiněves, provedlo v roce 2023
stavební úpravy tohoto objektu, které spočívaly ve výměně oken a dveří, úpravě vstupů, opravách vnějších
omítek, spárování pláště budovy a výměně zábradlí lodžií. Při realizaci uvedených stavebních úprav, jejichž
součástí nebyla úprava střešních konstrukcí, bylo technickým dozorem stavebníka doporučeno provést revizi
střechy se zaměřením na bezpečnost mansardové části střechy, která je netypicky technicky řešena.

Ve dnech 07.11.2023 a 16.11.2023 byl proveden podrobný technický průzkum střešní konstrukce, na jehož
základě byla městu Jílové dne 08.01.2024 předložena „Zpráva o stavu části objektu, Bytový dům – Jílové, ul.
Nová č.p.  183–186 STŘECHA – OBKLAD MANSARDOVÉ ČÁSTI“ (zpráva).  Zprávu zpracoval autorizovaný
inženýr  Ing.  Jiří  Kulhánek v  01/2024 se  závěrem,  že  daná konstrukce je  v  havarijním stavu a  je  nutné
neprodleně  konstrukci  zabezpečit  proti  pádu  jednotlivých  betonových  tašek  či  celé  nosné  konstrukce
této mansardové části.

Na  základě  předané  zprávy  od  zpracovatele  Ing.  Jiřího  Kulhánka,  autorizovaného  inženýra,  Odbor
správy majetku a životního prostředí MěÚ Jílové dne 08.01.2024 poptal u Architektonické kanceláře Ing. arch.
Vlastimila Stránského, zpracování PD na havarijní opravu střechy.

Zpracovatel  výše  uvedené  zprávy  považuje  za  bezpodmínečně  nutné  provést  opatření  spočívající
v  demontáži  mansardy  a  opravy  zateplení  stropu  v  podstřešním  prostoru  budovy.

Dále doporučuje zvážit výměnu střešní krytiny nad celým bytovým domem. Střešní krytina byla naposled
vyměněna před 12 lety (dílo bylo převzato 26.03.2013). Stavba bytového domu Nová čp. 183-186, 405 02
Jílové - Martiněves, byla zkolaudována dne 15.10.1997, poslední výměna střešního pláště byla provedena dne
26.03.2013. Od kolaudace budovy (není totožná s dokončením střechy) k výměně střešní krytiny uplynulo tedy
15,5 let. Z toho vyplývá, že předpokládaná životnost střešního pláště je cca 17 let.

Zpráva o stavu části  objektu byla předložena RMJ,  která dne 17.01.2024 přijala usnesení  č.  429/2024/R
ve znění:
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A)  bere  na  vědomí  „ZPRÁVU O  STAVU ČÁSTI  OBJEKTU,  Bytový  dům –  Jílové,  ul.  Nová  č.p.  183-186
STŘECHA – OBKLAD MANSARDOVÉ ČÁSTI“ ze dne 07.01.2024 zpracovanou autorským inženýrem Ing. Jiřím
Kulhánkem,  IČ:  13903934,  se  sídlem  Stezka  čp.  218,  405  02  Jílové,  která  vyhodnocuje  havarijní
stav mansardové konstrukce bytového domu

B) schvaluje na základě posudku “ZPRÁVA O STAVU ČÁSTI OBJEKTU, Bytový dům – Jílové, ul. Nová č.p.
183-186  STŘECHA  –  OBKLAD  MANSARDOVÉ  ČÁSTI“,  zadat  projektovou  dokumentaci  pro
odstranění havarijního stavu objektu bytový dům Nová čp. 183–186, 405 02 Jílové-Martiněves, v rozsahu
odstranění mansard, zateplení stropu (půdních prostor)

C ) doporučuje Zastupitelstvu města Jílové, na základě posudku “ZPRÁVA O STAVU ČÁSTI OBJEKTU, Bytový
dům – Jílové, ul. Nová č.p. 183-186 STŘECHA – OBKLAD MANSARDOVÉ ČÁSTI“, schválit rozpočtové opatření
na odstranění havarijního stavu objektu bytový dům čp. Nová 183–186, 405 02 Jílové-Martiněves, v rozsahu
odstranění mansard, zateplení stropu (půdních prostor) a výměna střešního pláště, ve výši 6.054.000,00 Kč

Stanovisko OEI:

Rozpočtové opatření s úpravou výdajové stránky rozpočtu bude předloženo na další jednání ZMJ ve výši dle
schválené varianty B1), nebo B2). Obě varianty jsou dle stavu finančních prostředků na BÚ přípustné.

Stanovisko OSMŽP:

Byly zahájeny kroky k odstranění  havarijního stavu,  byla objednána projektová dokumentace.   Z důvodu
zajištění  dlouhodobé  provozní  spolehlivosti  celé  konstrukce  (zateplení,  plášť,  technické  detaily
po odstranění mansard) navrhujeme provést kompletní rekonstrukci střechy včetně výměny střešního pláště.
O  tom,  zda  bude  provedena  i  výměna  střešního  pláště,  který  není  v  havarijním  stavu,  rozhodne
zastupitelstvo města. Usnesením A), B1) bude schválena základní varianta, přijetím usnesení A), B2), C) bude
schválena varianta opravy včetně výměny střešní krytiny (střešního pláště).

Diskuze:
Ing. Sýkorová -  shrnula obsah důvodové zprávy.  Vyjádřila se,  že by bylo vhodné opravit  bytový dům

komplexně, tedy obnovit i  střešní plášť, který není v havarijním stavu, ale stáří střešní
krytiny je 14 let, odhadem do cca 5 let může docházet k zatékání (viz informace ze zprávy).

Ing. Šohaj - uvedl, že stav mansard je v havarijním stavu, odpadávají z nich tašky a hrozí nebezpečí jak
na zdraví, tak majetku. Domnívá se, že když už se bude provádět oprava mansard, mělo by
se současně přistoupit i ke komplexní opravě střešního pláště domu.

p. Chytrý - uvedl, že je škoda, že před měsícem bylo ještě postaveno lešení. Mělo se to řešit všechno
současně.  Je  překvapen,  že  se  o  havarijním stavu  mansard  nevědělo  při  probíhajících
opravách.

Mgr. Hloušková -  uvedla, že by to současně realizovat nebylo možné. Výběrové řízení na zhotovitele již
dokončených oprav bylo před rokem, nebyla zpracována projektová dokumentace.

p. Chytrý - dotázal se na stav kotelen v tomto domě, údajně mají být také v havarijním stavu.
Ing. Kalous - kotelny byly vyřešeny již zhruba před 2 roky. Podotkl však, že se hovořilo o zateplení

tohoto domu. Uvažuje, zda by se to tedy nemělo vše skloubit. 
Ing. Sýkorová - uvedla, že havarijní stav mansard je nutné řešit okamžitě, s tím by spojila nový plášť

střechy. Zateplení domu je otázka desítek milionů, nyní to není možné.
Ing. Kalous - podotkl, že kdo vlastní dům, jistě by také provedl opravy najednou.
p. Hloušek -  potvrdil,  že  také  souhlasí  s  celkovou  rekonstrukcí,  včetně  pláště  střechy.  Vlivem

odstranění mansard dojde k narušení celistvosti pláště střechy.

blok 5.1-2

Hlasování o realizaci včetně celého pláště střechy

Diskuze:
Ing. Kalous - doplnil, že nově se roční výnosy z nájemného pro město pohybují okolo 2 milionů, část

investice se tedy vrátí.
Ing. Sýkorová - uvedla, že na poslední schůzi nájemníky upozornila na zvýšení nájemného. V současné

době  se  zde  nájemné  pohybuje  pod  hranicí  cen  za  sociální  bydlení.  Díky  investicím
do probíhajících  rekonstrukcí  domu má město  možnost  navýšit  nájemné nad  zákonem
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stanovenou roční hranici.
Ing. Kalous - potvrdil, že souhlasí se zvýšením nájemného, i v minulosti se pro to vyjadřoval.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Jílové  

A) bere na vědomí usnesení Rady města Jílové č.  429/2024/R, ze dne 17.01.2024, kterým RMJ vzala
na vědomí „ZPRÁVU O STAVU ČÁSTI OBJEKTU, Bytový dům – Jílové, ul. Nová č.p. 183-186, STŘECHA –
OBKLAD MANSARDOVÉ ČÁSTI, schválila zpracování projektové dokumentace pro odstranění havarijního
stavu  v  rozsahu  odstranění  mansard  a  zateplení  stropu  (půdních  prostor)  a  doporučila
Zastupitelstvu města Jílové schválit rozpočtové opatření na odstranění havarijního stavu objektu v rozsahu
odstranění mansard, zateplení stropu (půdních prostor) a výměnu střešního pláště, ve výši 6.054.000,00 Kč

B) schvaluje realizaci Havarijní opravy střechy Bytového domu Jílové, ul. Nová č.p. 183-186 v rozsahu
odstranění mansard, zateplení stropu (půdních prostor), včetně výměny střešního pláště

C) ukládá OSMŽP rozšířit zadání projektových prací Havarijní opravy střechy Bytového domu Jílové, ul.
Nová č.p. 183-186 o výměnu střešního pláště

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 244/2024/Z bylo schváleno.

6. Různé

6.1. Program 2024 - Nákup nové CAS pro JSDHO Jílové

Důvodová zpráva:

S účinností od 01.02.2023 je JSDH Jílové předurčena k provádění záchranných prací při silničních dopravních
nehodách podle ustanovení čl. III odst. 1 písm. C Pokynu generálního ředitele Hasičského záchranného sboru
České republiky č. 16 ze dne 17.03.2017, kterým se stanoví opěrné body Hasičského záchranného sboru České
republiky a typy předurčenosti jednotek požární ochrany pro záchranné práce, ve znění pozdějších předpisů
(dále jen „pokyn 16/2017“).  Jedná se tedy o jednotku SDH vybrané obce kategorie JPO III předurčenou pro
záchranné práce, zpravidla na vybraných úsecích dálnic a silnic I. třídy pro dálkovou a mezistátní dopravu.

V současné době JSDH Jílové disponuje Cisternovou automobilovou stříkačkou CAS 20/3600/50-M2T-Renault
(dále jen „CAS“), rok výroby 2004. Dané vozidlo je téměř 20 let staré a již nesplňuje technické parametry
cisternové automobilové stříkačky stanovené vyhláškou č. 35/2007 Sb., o technických podmínkách požární
techniky, ve znění vyhlášky č. 53/2010 Sb., ve speciálním provedení pro provádění záchranných prací při
silničních  dopravních  nehodách.  Největším nedostatkem stávajícího  vozidla  (kromě absence  komfortních,
technických a bezpečnostních vymoženosti požárních vozidel dnešní doby), je jeho již naprosto nevyhovující
barevná úprava pro uplatnění přednostní jízdy v rámci operačního řízení pro zajištění optimální bezpečnosti
jeho osádky a ostatních účastníků provozu na pozemních komunikacích, a to především s přihlédnutím na již
výše zmiňovanou předurčenost JSDH Jílové.

Zastupitelstvo města na svém zasedání č.  7 ze dne 05.09.2023 usnesením č. 187/2023/Z schválilo
podání  žádosti   o  čerpání  finančních  prostředků  z  dotační  výzvy  MV  –  GŘ  HZS  ČR  a  pořízení
CAS 20/4000/240 –  S2R s  kabinou osádky se  sedadly  pro 6  osob dle  podmínek výzvy.  Prozatím nebyly
oznámeny výsledky hodnocení a nebyla poskytnuta informace o přidělení dotace.

Nicméně v návaznosti na tuto dotační výzvu vyhlásil Ústecký kraj dotační výzvu Program 2024 na podporu
nové techniky, výstavby požárních zbrojnic,  pro jednotky Sboru dobrovolných hasičů a podporu spolků a
veřejně  prospěšných  organizací  působících  na  poli  požární  ochrany  obyvatelstva  a  ostatních  složek
integrovaného záchranného systému dle zákona č.  239/2000 Sb.,  o integrovaném záchranném systému a
o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů, z rozpočtu Ústeckého kraje.
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V případě, že bude městu Jílové přidělena dotace od MV – GŘ HZS ČR, má město možnost získat i finanční
prostředky z Programu 2024 Ústeckého kraje, a to ve výši 800.000,00 – 1.500.000,00 Kč.

Stanovisko MST:

Místostarostka doporučuje podat žádost dle vyhlášené výzvy k využití dotačního titulu, který přinese městu
další finanční prostředky, k již podané žádosti, která by měla pokrýt až 70 % finančních prostředků, respektive
dotaci ve výši 4 mil. Kč. V současnosti nelze stanovit přesnou výši poskytované částky, jelikož dotace se bude
odvíjet od celkové částky za pořízení CAS dle výsledků veřejné zakázky, kterou zaštiťuje MV – GŘ HZS ČR a dle
počtu schválených žádostí tímto subjektem. Dle referenta KÚÚK je podáno 13 žádostí  z Ústeckého kraje
o pořízení CAS a záměrem kraje je poskytnout finanční podporu co nejvíce žadatelů.

Doporučuje navržená usnesení schválit.

Diskuze:
Ing. Sýkorová - shrnula informace z důvodové zprávy a doplnila aktuální informaci, že město má velkou

šanci  se  žádostí  o  dotaci  uspět,  vzhledem  k  pořadí  žadatelů.  Doufá,  že  bude
přiznána maximální výše.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Jílové  

A) bere na vědomí informace k vyhlášené výzvě Ústeckého kraje Program 2024 na podporu nové techniky,
výstavby  požárních  zbrojnic,  pro  jednotky  Sboru  dobrovolných  hasičů  a  podporu  spolků  a  veřejně
prospěšných organizací působících na poli požární ochrany obyvatelstva a ostatních složek integrovaného
záchranného systému dle  zákona č.  239/2000 SB.,  o  integrovaném záchranném systému a  o  změně
některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů, z rozpočtu Ústeckého kraje

B) schvaluje podání žádosti  o dotaci  na projekt ,,pořízení CAS 20/4000/240 – S2R s kabinou osádky
se sedadly pro 6 osob“ z Programu 2024 pro poskytování dotací z rozpočtu Ústeckého kraje a závazek
spolufinancování projektu v minimální výši 10% z poskytnuté dotace projektu

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 245/2024/Z bylo schváleno.

6.2. Program 2024 – Podpora obecní nebo městské policie

Důvodová zpráva:

Důvodem podpory stanoveného účelu je zlepšení technického vybavení a celkové zdokonalení složek IZS.
Dotaci dle tohoto programu lze poskytnout pouze na účel, který je vymezen v rámci těchto tematických zadání:

Tematické zadání „Podpora obecní nebo městské policie“ v těchto oblastech podpory:

a) vybavení strážníků – ochranné pomůcky, výstroj, výzbroj,

b) vybavení služeben Městské policie (dále jen „MP“),

c) výstavba a rekonstrukce kamerových systémů a obdobného technické vybavení,

d) spolufinancování nákupu vozidel pro MP.

V rámci tematického zadání „Podpora obecní nebo městské policie“ je ve všech oblastech podpory minimální
výše požadované dotace stanovena na 50.000,00 Kč a maximální výše na 200.000,00 Kč.

Přílohou materiálu je návrh rozpočtu MP pro uvedený projekt.
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Stanovisko ST:

Starostka doporučuje navržené usnesení schválit.

Diskuze:
Ing. Sýkorová - uvedla, že spolu s žádostí o dotaci pro JSDHO je možné požádat o podporu Městské policie

na rozšíření kamerového systému města a vybavení strážníků. Součástí materiálu je návrh
rozpočtu. U položky alkohol tester dojde ke změně typu zařízení na certifikované, které je
akceptováno při soudních řízeních. Návrh rozpočtu se tím zvýší na 343.000,00 Kč. V tomto
programu je možné využít rozšíření současného kamerového systému.

Ing. Kalous -  dotázal  se  na  současný  způsob  obsluhy  kamerového  systému.  Zda  kamery  snímají
na záznam a v případě potřeby jsou využity k identifikaci.

Ing. Sýkorová -  potvrdila  tento  způsob  využití  kamerového  systému ze  záznamu.  MP nemá dostatek
strážníků na pokrytí  nonstop sledování  bez záznamu z kamer.  Uvedla,  že na stávající
systém lze postupně navázat až 60 kamer. Nyní se počítá s instalací na kritických místech -
zejm. na náměstí a u kostela. Ve sportovním areálu na Kamenné se kamerový systém bude
řešit jako samostatná etapa projektu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Jílové  

A) bere na vědomí informace k vyhlášené výzvě Ústeckého kraje Program 2024 na podporu nové techniky,
výstavby  požárních  zbrojnic,  pro  jednotky  Sboru  dobrovolných  hasičů  a  podporu  spolků  a  veřejně
prospěšných organizací působících na poli požární ochrany obyvatelstva a ostatních složek integrovaného
záchranného systému dle  zákona č.  239/2000 SB.,  o  integrovaném záchranném systému a  o  změně
některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů, z rozpočtu Ústeckého kraje

B) schvaluje podání žádosti o dotaci na projekt „„MP Jílové – kamerový systém, vybavení“ z Programu 2024
pro poskytování dotací z rozpočtu Ústeckého kraje a závazek spolufinancování projektu v minimální výši
10 % z poskytnuté dotace projektu

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 246/2024/Z bylo schváleno.

7. Diskuse
blok 7-1

Uzavřené hřiště u ZŠ ve Školní ulici

- P. Chytrý: dotázal se, proč je už od října uzavřené hřiště u ZŠ ve Školní ulici. Děti musí chodit hrát fotbal
do zámku, kde se brodí v bahně. O stížnostech pana S. na hluk atp. ví, ale nemyslí si, že by se kvůli tomu mělo
uzavřít hřiště, které je hojně využíváno mládeží ke sportu. Pokud jsou důvodem k uzavření hřiště poškozené
sítě, byl si to sám ověřit, trhliny jsou dvě, nejsou velké a od října bylo dost času na jejich výměnu.  

- Mgr. Hloušková MST: přislíbila, že stav prověří. 

pozn. zjištěno bylo následující:

"školní  hřiště  bývá  každoročně  uzavřeno  v  období  od  prosince  do  března,  vzhledem  k  povětrnostním
podmínkám a vlhkosti, která daný povrch hřiště znehodnocuje a pohyb po povrchu není bezpečný (zadržená
vlhkost namrzá, povrch je kluzký apod.).

V měsíci únoru je plánována revize sportovišť – školního hřiště i tělocvičen. Příslušný odborník má poškozené
sítě nacenit a mělo by dojít  k objednávce a instalaci  sítí  nových, aby dle provozního řádu hřiště,  mohlo
být hřiště zprovozněno.

Školní hřiště bylo uzavřeno v důsledku rozsáhlých poškození sítí (neustále docházelo k řešení stížností majitelů
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okolních nemovitostí) a nahromaděného odpadu (střepy, lahve aj.), jelikož návštěvníci dlouhodobě nedodržovali
provozní řád hřiště."

blok 7-2

RD Kamenná - avizovaný materiál do ZMJ 

-p.  Schlösingerová:  dotázala  se  na  materiál,  který  se  dnes  měl  projednávat,  týkající  se  dalšího  postupu
u převodu majetku RD Kamenná.

- Ing. Sýkorová: potvrdila, že původně měl být materiál předložen, ovšem v lednu město náhodně zjistilo, že
soud již společnost RD Kamenná zlikvidoval a provedl výmaz z veřejných rejstříků. Likvidátoři p. Pachman a
JUDr.  Seifertová  tuto  skutečnost  nevěděli.  Přislíbili  zpracovat  návrh  řešení  a  usnesení  do  ZMJ.  Ani
po  urgencích  město  neobdrželo  jednoznačné stanovisko,  které  by  mohlo  být  podkladem pro  rozhodnutí.
Zmínění likvidátoři navrhli společnost RD Kamenná opět zapsat, neboť došlo dle jejich názoru k pochybení
soudu. Pokud by město využilo služeb JUDr. Seifertové v tomto řízení, nabídla hodinovou sazbu 2.000,00 Kč
za  své  úkony.  Z  tohoto  důvodu  bude  osloven  právník  města  a  agentura  DAS  k  posouzení,  jak  dále
z hlediska města postupovat. Výsledek bude předložen ZMJ.

- Ing. Tomanová: zkonstatovala, že dle jejího názoru je přístup likvidátorů k celé problematice RD Kamenná
velmi liknavý a nevěnují se jí  dostatečně. To prokázala již nedostatečná zpětná vazba na dotazy a připomínky
ze strany města při přípravě souhrnného materiálu, týkajícího se RD Kamenná,  předkládaného do jednání ZMj
dne 31.10.2023. Potvrdila to i vlastní účast p. Seifertové na tomto jednání a dále aktuální skutečnost, kdy
o  provedeném výmazu  společnosti  (který  dle  názoru  likvidátorů  nebyl  právně  možný  před  vypořádáním
nezpeněžitelného majetku!!)  informovalo město likvidátory nikoli likvidátoři město. Proto se ani nestihlo podat
odvolání proti usnesení Krajského soudu (ÚnL), kterým byla společnost vymazána z OR. Informace ze strany
likvidátorů, Jaký má být nyní další postup, nebyly poskytnuty včas a navíc nejsou jednoznačné (mnohdy se jeví
jako protichůdné). 

- p. Chytrý: uvedl, že doufá v pokračující zimní údržbu městem, přestože komunikace nebudou v jeho majetku. 

blok 7-3

Informace o dalším jednání s developerem o výstavbě marketu, tranzitní doprava

- Ing. Sýkorová: proběhlo další jednání s developery, kde se doladily připomínky obou stran k plánovací
smlouvě,  která  bude předložena na únorové ZMJ.  Developeři  předpokládali  co  nejrychlejší  zahájení
jednotlivých přípravných fází  i případné realizace, ovšem stanovisko ŘSD je takové, že v následujících
dvou letech nepovolí nikomu připojení na silnici I/13. Je to z důvodu odklonění tranzitní dopravy, která
bude směrována přes Jílové již od 1. února. Proběhla diskuze o objízdných trasách pro kamiony z důvodu
rekonstrukcí v Ústí nad Labem (Větruše, Mojžíř, Benešova lávka a Benešův most).

8. Závěr
blok 8-1

Zasedání ukončila starostka města Jílové Ing. Kateřina Sýkorová v 16.41 hod

blok 8-2

Zápis provedla Eva Černá dne 31.01.2024

Kniha zápisů ZMJ č. 1 volební období 2022 - 2026 str. č. 118 - 123
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Ověřovatelé: p. Pavel Váňo   ............................................................
 

Mgr. Lubomír Michalec   ............................................................
 
Starostka: Ing. Kateřina Sýkorová   ............................................................
 
Místostarostka: Mgr. Lucie Hloušková   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 1. 2. 2024


